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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 19 juni 

2017 

20.00 tot 22.00 uur       

 

Voorzitter  :  Corrie Konijn 

Commissiegriffier :  Gerda Beeksma 

 

Aanwezige commissieleden:  Michel Engelsman (Heiloo-2000), Ernest ten Hacken (VVD), 

Mieke Beemsterboer (Heiloo Lokaal), Robert Bosman (D66), 

Hanny Kaan-Brink (CDA), Erik Smits (PvdA), Elly Meriwani 

(E.66), Willem Gomes (NCPN) 

 

Gasten :  ph Beens, ph Dellemijn, ph Opdam 

Afwezig                     :             -  

Bijlagen  :  2 (inspraakreacties)  

 

01. Agendavaststelling  
Conform. 

02. Inspreekrecht 
1. De heer R. Teunissen over rubbergranulaat op de sportvelden bij de Foresters (vreemd aan de 

agenda). 
2. De heer Van der Feen de Lille over de huisvesting Historische Vereniging Oud Heiloo (punt 5). 

03. Mededelingen  

a. Mededelingen voorzitter 
Dinsdag 27 april a.s. is er een raadsinformatie-avond over de Kaderbrief. Opgeven bij de Griffie. 

b. Mededelingen portefeuillehouders 
Ph Opdam 
Meldt de acties van het college naar aanleiding van de uitzending van Zembla over 
rubbergranulaat op sportvelden. Maakt melding van de afwegingen die zijn gemaakt door het 
college op basis van onderzoeken. Hij constateert dat bij veel ouders van jeugdleden het gevoel 
van onveiligheid en de vrees voor gezondheidsrisico’s blijft bestaan. Ph vertelt in overleg te gaan 
met een delegatie van het bestuur van de twee sportverenigingen en een delegatie van ouders van 
jeugdleden. Gesproken zal worden over (kosten van) alternatieven en logistiek.  
Ph zal de commissie weer informeren.  
Toezegging: op verzoek van de heer Smits ontvangt de commissie deze informatie schriftelijk.  
 
Ph Beens 
Meldt dat het college helemaal rond was met afspraken rondom de inkoop van diensten van de 
Kindertelefoon, Sensoor en het AKJ. Gemeenten moesten voortaan zelf de regie gaan voeren. Op 
het allerlaatste moment bleek dat heel veel gemeenten nog niets hadden geregeld en heeft het 
Ministerie aangegeven dat zij het toch zelf weer zouden oppakken.  
Verder meldt zij dat de themabijeenkomst over eenzaamheid is geëvalueerd en dat dit veel 
positieve reacties heeft opgeleverd. Er was ook een grote delegatie van de commissie aanwezig. 
Eind september komt een vervolgbijeenkomst. 
Tenslotte meldt zij dat er binnenkort nazorggesprekken volgen met cliënten van de 
schoonmaakondersteuning. De gesprekken worden gevoerd door de consulenten van het Sociaal 
Team.  
 
c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking inclusief de drie 
decentralisaties/Verbonden Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 
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d. Mededelingen commissieleden 
De heer Engelsman vraagt naar het overleg met bewoners rondom het speeltuintje Patrijsakkers. 
Ph Opdam vertelt dat alle omwonenden via een enquête zijn betrokken bij de nieuwe invulling. 
Met een kleine groep omwonenden heeft hij extra overleg gevoerd; zij zijn en blijven het niet eens 
met de invulling. 
Toezegging: ph Opdam gaat weer in gesprek met deze groep omwonenden. 

e. Terugkoppeling klankbordgroep BUCH Sociaal Domein 
- 

f. Toezeggingenlijst 

 Bij monde van de heer Ten Hacken geeft de commissie de complimenten aan de heer Smits 
naar aanleiding van zijn snelle acties en informatievoorziening rondom toezegging 1. 

 Zie ook toezeggingen bij punten 3b en 3d.  

 Verder akkoord. 

 

TER ADVISERING 

 

04. Wijziging verordening Sociaal Domein Heiloo 2017 
Portefeuillehouders Beens is bij dit punt uitgenodigd 
 
Voorstel 
1. De wijziging van de Verordening sociaal domein gemeente Heiloo 2017 vast te stellen. 
 
Bespreking commissie 

 CDA en VVD kunnen instemmen met voorstel. 

 De NCPN zet vraagtekens bij de risico’s voor de gemeente en de achtergrond van deze 
wijzigingen.  

 H2000 verzoekt om toelichting over artikel 6, de eisen en afwegingen ten aanzien van 
medeondertekening bij Maatwerkvoorzieningen PGB.  

 PvdA krijgt signalen dat de zorg niet altijd goed verleend wordt, hecht zeer aan goede 
communicatie met inwoners en een jaarlijkse evaluatie. 

 D66 vindt het belangrijk dat de rechtszekerheid verbetert. Bereikbaarheid zorgvoorzieningen is 
een zorgpunt voor de fractie. 

 Heiloo Lokaal heeft ook vragen ten aanzien van art 6 . Hoe gaat het toezicht in zijn werk  en 
waarom is er een “kan” bepaling opgenomen. 

 E.66 heeft geen verdere opmerkingen. 
 
Ph heeft zaken toegelicht en vragen beantwoord, waarna de commissie unaniem instemt met het 
voorstel. 
 
Toezeggingen ph Beens 
In de evaluatie door het Sociaal Team (zie 3b) wordt deze verordening ook betrokken. 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 
2017 als hamerstuk. 

 
 

05. Huisvesting Historische Vereniging Oud Heiloo 
Portefeuillehouder Beens/Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd 
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Voorstel 
1. Een eenmalige subsidie van € 55.000 beschikbaar te stellen voor Historisch Vereniging Oud 
Heiloo en dit bedrag ten laste te brengen van het begrotingsresultaat 2017. 
 
Bespreking commissie 

 De NCPN stemt in met het voorstel. 

 H2000 stemt in met het voorstel. 

 De PvdA vraagt zich af waarom er niet is gekozen voor andere opties (andere locatie, 
opstalrecht). Vraagt zich ook af wat er met de vrijkomende locatie gebeurt en waarom GGZ 
bijdrage “zo laag” is.   

 D66 refereert aan de lening die eerder is verstrekt aan de bibliotheek. Wil dat er uit wordt 
gegaan van “gelijke monniken, gelijke kappen”. Vraagt ook naar alternatieven. 

 VVD steunt het voorstel. 

 Heiloo Lokaal vraagt ook naar alternatieven. 

 E.66 maakt zich zorgen over de clustering van de vele activiteiten op het terrein, maakt zich 
zorgen over de toekomstige financiële positie van de vereniging (i.v.m. afnemende subsidies), 
vraagt naar vrijkomende locatie. 

 CDA stemt in met het voorstel, maar is wel bevreesd voor de mogelijke precedentwerking van 
dit besluit.  
 

Phs Dellemijn en Beens beantwoorden vragen en lichten zaken toe. 
Het voorstel heeft de instemming van de fracties van de NCPN, H2000, VVD en CDA.  
De fracties van de PvdA, D66, Heiloo Lokaal en E.66 houden na de toelichting toch nog wat 
zorgpunten en nemen het voorstel mee terug naar de fractie. 
 
Toezeggingen ph Dellemijn en Beens 
- 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 
2017 als bespreekstuk. 

 

 

06. Informatie-uitwisseling commissieleden  
Geen. 

 
Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt.  
Dit verslag is te beluisteren via de website www.heiloo.nl (en via iBabs) bij de desbetreffende 
vergaderdatum. U kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker. 

http://www.heiloo.nl/

